
Se Rakovi jelši obetajo boljši časi?
Še pred letom ali dvema so bili krajani

Rakove jelše trdno prepričani, da se njihovo
komunalno neurejeno bivalno okolje ne bo
nikoli izboljšalo. Desetletje popolnega za-
stoja pri urejanju cesl, vodovoda, kanaliza-
cije in druge komunalne infrastrukture je
bUo dovolj, da je splahnelo tudi najmanjše
npanje v pomoč širše družbene skupnosti,
brez katere si je nemogoče predstavljati re-
ševanje tako kompleksnega in finančno zah-
tevnega problema. Danes pa se pesimizmu
že spodmikajo tla, kajti lani je bil sprejet
dolgo pričakovani zazidalni načrt Rakove
jelše, z njim je bilo rešeno več let sporno
vprašanje izbora kanalizacije, $ samopri-
spevkom krajanov je bila asfaltirana večina
nlic, v letu 1988 pa je bil obnovljen tudi
primarni vodovod. Vedno zaslug za te uspe-
he gre pripisati sedanjemu vodstvu viške
obdne, nekdanji Komnnalni skupnosti Ijub-
Ijanskih občin, Zavodu za izgradnjo Ljub-
Ijane in svetn krajevne skupnosti.

V sklopu prve faze uresničevanja zazidal-
nega načrta ima prednost območje Mesarice
z izgradnjo kanalizacije, vodovoda in nove
osnovne šole. Demografske raziskave širše-
ga tmovskega okoliša namreč kažejo, da
obstoječe šolske zmogljivosti na obeh tmov-
skih osnovnih šolah kljub izmenskemu po-
uku že prihodnje šolsko leto ne bodo več
zadostovale. Komunalno je poleg namera-
vane gradnje Sole nujno urediti tudi zaradi
precej problematične vodooskrbe stanovanj-
skega dela Mesarice. Na občinski ravni je
zato ustanovljen gradbeni odbor, ki priprav-
lja teren za gradnjo šole, DO Vodovod-
kanalizacija že izdeluje projekte za vodo-

vodno in kanalizacijsko omrežje, Geološki
zavod pa raziskuje strukturo tal, ker bo
gradnja zaradi barja zahtevnejša. Po zagoto-
vilu predsednika občinskega izvršnega sveta
Staneta Droljca naj bi se gradnja komunalij
na tem obmpčju začela že letos. Ob tem bo
na Rakovi jelši Sklad stavbnih zemljišč od-
kupil še parcele določene za vrstne stano-
vanjske hiše in jih na licitaciji ponudil zainte-
resiranim investitorjem. Odkupil bo tudi
zemljišča, ki so z zazidalnim načrtom predvi-
dena za servisne dejavnosti in prostore kra-
jevne skupnosti. Seveda vse to ne pomeni,
da krajani križem rok čakajo na pomoč, saj
so že s samoprispevkom za asfaltiranje ulic
dokazali svojo pripravljenost za sodelova-
nje. Ko bo Zavod za izgradnjo Ljubljane
zbral potrebno projektno dokumentacijo
- torej ko bo možno začeti s fizično izgrad-
njo komunalnega ustroja - bo krajevna
skupnost razpisala samoprispevek.

Ne glede na politično profiliranost bodo-
čega občinskega izvršnega sveta, ki se bo
konstituiral po volitvah, smo prepričani, da
bo njegova nova kadrovska zasedba morala
vzdrževati kontinuiteto razreševanja komu-
nalnega deficita razvojno najbolj zaostalega
dela Ljubljane. Menimo, da osnovne eksi-
stenčne potrebe ljudi - in te so na Rakovi
jelši še vedno problematične - primarno za-
vezujejo katerokoli stranko oz. politično ori-
entacijo na oblasti. Če bo demokratično iz-
voljena politika uspela rešiti te probleme, je
odveč bojazen, da ji volilci ne bi zaupali na
naslednjih volitvah.
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